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Av.Barış Eğilmez 

Köşeli Yazılar
ile Güneyege’de

Av.Barış Eğilmez, “Köşeli Yazı-
lar” ile Güneyege’de.

Av.Barış Eğilmez’in ilk köşe ya-
zısı 82DE

Ortaca Kaymakamı Kenan Aktaş ve Belediye Başkanı 
Alim Uzundemir’in katılımıyla 3 Aralık Dünya Engelliler 

Günü nedeniyle, Ortaca Belediyesi Kültürparkta engelli 
bireyler için kahvaltı etkinliği düzenlendi.83DE

Ortaca Kaymakamı 
ve Belediye Başkanı 
engelliler ile buluştu

5 yılda çöpten 336 milyon 
liralık elektrik üretildi

Muğla Büyükşehir Belediyesi il gene-
linde kurduğu Biyokütle Enerji Tesisleri ile 
bugüne kadar çöpten 336 Milyon TL değe-

rinde olan 196 Milyon 172 bin 336 kilowatt 
elektrik üretti. 

SAYFA88DE

25 Milyon Çiçek 
Üretimi İle Üretici 
ve Muğla Kazandı

Muğla Büyükşehir Belediyesi Alım Garantili Çiçek üre-
timi ile 2023 yılında yazlık ve kışlık olarak 1 Milyon 160 
bin çiçek üretti. 87DE

Muğla’da sağlık turizmi 
için önemli adım

Avrupa Türk Seyahat Acenteleri Birliği temsilcileri 
MUTSO öncülüğünde Muğla’ya gelerek sağlık turizmi yet-
ki belgeli tesislerin yetkilileri ile bir araya geldi. 84DE

Bozburun İçme Suyu 
hattının 2 Bin 500 Metresi 
Tamamlandı

Muğla Büyükşehir Belediyesi tarafından Marmaris, 
Bozburun Yarımadasında başlatılan 53 bin metrelik iç-
me suyu hattının 2 bin 500 metresi tamamlandı. Çalışma-
lar nedeniyle Osmaniye Muhtarı Mehmet Şahin ve mahal-
le sakinleri Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Osman 
Gürün ve ekibine teşekkür etti. 82DE

Bellek Mekan Arasta 
Paneli gerçekleştirildi

MUTSO, Metin Bilim Enstitüsü Derneği ve Türkiye Ya-
zarlar Birliği işbirliğiyle Bellek Mekan Olarak Arasta Pane-
li düzenlendi. 84DE

Büyükşehir’de 136 
Zabıta ve İtfaiye 
Memuru Yemin Etti

Muğla Büyükşehir 
Belediyesi 77 itfaiye eri 
ve 59 zabıta memuru için 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Dr. Osman Gürün’ün 
katılımıyla yemin töreni 
düzenledi. 86DA

Çağdaş Bodrum 
İstanbulu çok sevdi

Türkiye Sigorta Basketbol 
Süper Ligi’nde mücadele 
eden Çağdaş Bodrum Spor, 
ligin onuncu haftasında 
Galatasaray Ekmas ile 
karşılaştı. 87DE

‘Son Kaçamak’ 
izleyenleri kahkaya 
boğdu 

Menteşe Belediye 
Tiyatrosu tarafından Gazi 
Mustafa Kemal Atatürk 
Kültür Merkezi’nde 
sahnelenen ‘Son Kaçamak’ 
adlı komedi türündeki tek 
perdelik oyun izleyicileri 
kahkahaya boğdu. 85DE
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ESAS NO : 2023/24
KARAR NO : 2023/222
Davacılar SONGÜL OĞUZ, SUAT OĞUZ aleyhine mahkememizde açılan Nü-
fus (Adın İptali İstemli) davasının yapılan açık yargılaması sonunda; Davanın 
KABULÜ ile, Muğla İli, Dalaman İlçesi, Kavacık Mahallesi/Köyü, Cilt No:11, Ha-
ne No:5, BSN:46’da nüfusa kayıtlı, 22898464856 T.C. Kimlik Numaralı, SUAT 
ve SONGÜL’den olma, 20/03/2016 Dalaman doğumlu ŞABAN YİĞİT OĞUZ’un 
ilk ismi olan “ŞABAN” isminin iptali ile isminin”YİĞİT OĞUZ” olarak değiştirile-
rek NÜFUSA TESCİLİNE, karar verildi. İlan olunur.
Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr.’de Basın: ILN01944606

ORTACA 1. ASLİYE HUKUK MAHKEMESİ
Daha bir köşe yazarının 

okuyucuyu nasıl selamlama-
sı gerektiğini bilmeden köşe ya-
zısı yazmaya başlayalı 20-30 sa-
niye oldu. Yani bu 
cümlenin başınday-
ken okuyucuya nasıl 
selam verilmesi ge-
rektiğini bilmiyor-
dum. İşin garibi bu-
raya kadar 2 cüm-
le kurmama rağmen 
hala bulamadım far-
kındaysanız.

En azından bu 
aşamaya kadar siz 
değerli okuyucuları 
selamlamaya dair ça-
bamı ortaya koymuş olmamın 
bile sizlerin gözünde bir değeri 
olur umarım.

Eski Türkiye’de sadece bi-
rilerinin istediği siyasilere ma-
ruz kalıyorduk, birilerinin is-
tediği sanatçıları izliyorduk ve-
ya birilerinin istediği sporcula-
rın peşinden gidiyorduk. Diğer 
yandan o birileri, bizim izleme-
miz gereken TV yayınlarına da 
karar veriyor, okumamız gere-
ken kitap yazarlarını veya köşe 
yazarlarını da seçiyor ve önü-
müze koyuyordu. Hasılı gözö-
nünde her kim var ise kendi-
liğinden ortaya çıkmıyor, bi-
rilerinin uygunluk vermele-
ri üzerine karşımıza çıkıyor-
du. Eski Türkiyenin bu toplum 
mühendisliği ürünü yılların-

da biz halkın önünde oluyor-
muş gibi olan herşeyin aslın-
da bir sosyal mühendislik ürü-
nü olarak bir yerlerde kurgula-

nıp önümüze kondu-
ğunu anlamamız için 
2000 li yıllara ulaş-
mamız gerekmişti. 
Köşe yazarlığı açısın-
dan da o yıllar, ege-
menlerin bize Güne-
ri Civaoğlunu,Fatih 
Çekirgeyi,Fikret 
Bilayı,Mehmet 
Ali Birandı,Emin 
Çölaşanı,Yavuz Do-
natı ‘’İyi’’ köşe yazarı 
diye kakaladıkları yıl-

lardı. Halbuki hepsi de müesses 
nizamın kapıkulu olan tetikçi-
ler iken biz yıllarca bu adam-
ların yazdıklarıyla şekillendir-
dik fikriyatımızı. Doğal olarak 
da bu tetikçilerin yazdıklarıy-
la da o müesses nizamın par-
çası olduk en ‘’halk’’ halimiz-
le. Ama değişim 2000 li yıllar-
dan sonra başladı en sancılı ha-
liyle. Bunu siyaseten kuru kuru 
Akparti veya Recep Tayyip Er-
doğan güzellemesi için yazmı-
yorum. 2000 li yıllardan sonra 
Yeni Türkiye’de siyasetin de, sa-
natın da,sporun da,edebiyatın 
da,medyanın da raconu-ku-
ralı-zemini değişti. Artık kur-
gu tipler ve marifetlerine ma-
ruz kalmaksızın daha doğal bir 
süreç başladı hayatın her ala-

nında. Pek tabii ki egemenlerin 
ve güçlülerin dünyasında haya-
tın her alanı örselenmeye mah-
kum olduğu gibi bu süreçte de 
herşey güllük gülistanlık de-
ğil. Ama en azından artık fark-
lı tornalardan çıkan tipler de 
görünür hale geldi her mecra-
da. Siyasette de sanatta da spor-
da da medya veya edebiyatta da 
hala mühendislik ürünü tipler 
peydah oluyor-olacak. Ama as-
lolan bilgiye kolay ulaşma ça-
ğında artık herbirimizin hor-
monlu veya mühendislik ürü-
nü olmayan ürün-kişi-duygu 
veya düşüncelere ulaşma şansı-
mız var.

İşte bu köşenin yazarı da 
sizlerin bu duygu-düşünce-bil-
gi veya ürüne ulaşma çabanızın 
bir yerinde olma adına bu mec-
rada bir köşe yazısı karalamak-
tan ibaret bir sürece başladı. 
Yani ben , bu satırları okuyan 
ve bundan sonra da okuyacak 
olanlara ‘’ acaba ne yazmış bu 
adam bu sefer’’ dedirtmeye ça-
lışma gayesiyle çıktım yola. Ba-
zen siyaset,bazen sanat,bazen 
felsefe bazen de sadece goygoy-
dan ibaret bir şekilde.

Umarım günlük hayatta 
koşturmaktan helak olmuş yü-
reklerinize veya aklınıza hitap 
edecek birşeyler aklımıza gelir 
de birkaç dakikanıza anlam ka-
tabilecek birşeyler karalarız bu 
satırlara..

Görüşelim en kısa zaman-
da… 

Muğla Büyükşehir 
Belediyesinin Marmaris 
Bozburun Yarımadası için 
başlattığı 53 bin metre 
uzunluğundaki içme suyu 
hattının çalışmaları devam 
ediyor. Uzun yıllardır 
özellikle yaz aylarında suyun 
yetersiz kalması nedeniyle 
büyük sorun yaşayan bölge 
halkının problemi Muğla 
Büyükşehir Belediyesinin 

başlattığı proje ile çözülüyor. 

262 Milyon TL’lik 
Yatırım

Marmaris Bozburun Ya-
rımadasında başlatılan çalış-
malar kapsamında Atatürk 
Barajından Turunç, Bozbu-
run, Selimiye, Söğüt, Bayır, 
Osmaniye ve Taşlıca Mahal-
lelerine içme suyu sağlana-
cak. Proje kapsamında 53 bin 

metre içme suyu hattı ile bir-
likte 3 terfi merkezi, 2 içme 
suyu dağıtım deposu, 1ter-
fi deposu, 8 maslak, elekt-
rik nakil hattı ve mekanik iyi-
leştirmeler yapılacak. 53 Bin 
Metre uzunluğunda ki içme 
suyu hattının 2 bin 500 met-
resi tamamlanırken Muğla 
Büyükşehir Belediyesi proje 
için yaklaşık 262 milyon 980 
bin TL ödeme yapacak. 

Muhtar Şahin; “Bu 
Proje İle Köyümüz 

Canlanacak”
Mahallelerinde uzun yıl-

lardır su sorunu olduğunu 
ve bunu bölge halkını çok 
olumsuz etkilediğini söyle-
yen Osmaniye Mahalle Muh-
tarı Mehmet Şahin, “Köyle-
rimizin büyük bir su sorunu 
var. Bu proje ile su gelecek ve 
köylerimiz canlanacak. Sade-
ce bizim mahallemizde 170 
hane bu sudan faydalanacak. 

Bu nedenle çok mutlu-
yuz. Kesintisiz suyun gelece-

ği için çok sevinçliyiz. Böl-
gemizde devam eden çalış-
maları gidip yakından takip 
ediyoruz.  Büyükşehir Be-
lediyemiz ve MUSKİ Genel 
Müdürlüğümüzün mahalle-
mizde yaptıkları çalışmalarda 
da ayrıca memnunuz. Bugü-
ne kadar ne istediysek hayır 
demediler ve koşullar doğ-
rultusunda yapmaya çalış-
tılar. Bu nedenle Muğla Bü-
yükşehir Belediye Başkanı-
mız Dr. Osman Gürün ve 
emeği geçen herkese teşek-
kür ederim” dedi.

Mahalle 
Esnafı Yücel; 

“Kireçli Sudan 
Kurtulacağız”

Osmaniye’de işletmecilik 
yapan Meral Yücel suyun ki-
reçli olduğunu ve Büyükşe-
hir Belediyesinin projesi ile 
bu olumsuz durumdan kur-
tulacaklarını söyledi. Yücel, 
“Osmaniye köyünde oturu-
yorum. Bozburun Yarımada-
sında ciddi anlamda içme su-
yu sıkıntısı vardı. Yapılan ça-
lışmadan çok memnunuz. 
Bu çalıma ile kireçli sulardan 
kurtulacağız. Bayır, Bozbu-
run, Osmaniye, Selimiye ve 
Taşlıca Mahallelerimizin çok 
büyük su sorunu vardı. Yapı-
lan çalışmalardan çok mem-
nunuz. Büyükşehir Beledi-
yemize yaptığı çalışmalardan 
dolayı teşekkür ederiz” dedi.

Bozburun İçme Suyu hattının 
2 Bin 500 Metresi Tamamlandı
Muğla Büyükşehir Belediyesi tarafından Marmaris, Bozburun 
Yarımadasında başlatılan 53 bin metrelik içme suyu hattının 2 
bin 500 metresi tamamlandı. Çalışmalar nedeniyle Osmaniye 
Muhtarı Mehmet Şahin ve mahalle sakinleri Muğla Büyükşehir 
Belediye Başkanı Dr. Osman Gürün ve ekibine teşekkür etti. 

Seydikemer Belediye Baş-
kanı B. Önder Akdenizli, Sey-
dikemer Devlet Hastanesi’nde 
doğan ilk bebeği ve ailesini zi-
yaret etti. Hayırlı olsun temen-
nisinde bulunan Başkan Ak-
denizli aileye “Hoş Geldin Be-
bek” çantası hediye etti.

Seydikemer'de modern 
mimarisi ile son teknolojiye 
sahip tıbbi cihazlarla donatılan 
Seydikemer Devlet Hastanesi, 
26 Nisan 2023 tarihi itibariye hasta kabu-
lüne başladı. Hasta kabulüne başlaması-
nın ardından bölgeye sağlık hizmeti ver-
meye başlayan Devlet Hastanesinde ilk 
ameliyat ve doğum da gerçekleşti. 

Seydikemer Belediye Başkanı B. Ön-
der Akdenizli, beraberinde Seydike-
mer Devlet Hastanesi Müdürü Oğuz-
han Akdenizli've doktorlarla Seydikemer 
Devlet Hastanesi’nde doğan ilk erkek be-
beği ve ailesini ziyaret etti. Hayırlı olsun 
temennilerinde bulunan Başkan Akde-
nizli bir süre aileyle sohbet ettikten son-

ra, Seydikemer Belediyesi’nce yeni doğan 
bebeklere hediye edilen “Hoş Geldin Be-
bek” çantasını aileye teslim etti.

Ziyaret sonrasında açıklama yapan 
Başkan Akdenizli; “Seydikemer Dev-
let Hastanesi’nde ilk bebeğimiz dünya-
ya geldi. Öncelikle ülkemize, vatanımıza 
ve ilçemize hayırlı olsun yeni doğan be-
beğimiz. Bunun yanı sıra hastanemizde-
ki bu doğumda görevli olan ebe, hemşi-
re ve doktorlarımıza teşekkür ediyoruz. 
6 ay gibi çok kısa bir sürede böyle bir ana 
ulaşmak  bizim için mutluluk verici” de-
di. (fethiyetv.com)

Seydikemer Devlet Hastanesi’nde 
ilk bebek dünyaya geldi

Av.Barış
EĞİLMEZ

barisegilmez@hotmail.com

Köşeli Yazılar
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Basın İlan Kurumu 32. 
Dönem 4. Genel Kurul Top-
lantısı 29 Kasım – 1 Ara-
lık 2023 tarihleri arasında 
İstanbul’da gerçekleştirildi.

Genel Kurul Toplantısı-
nın son oturumunda, Yöne-
tim Kurulunun Genel Kurula 
teklif olarak sunduğu ve gün-
deme alınan maddeler gö-
rüşüldü. İlan, Hukuk ve Ma-
li İşler Komisyonlarında ele 
alınan gündem maddelerine 
ilişkin hazırlanan raporların 
okunmasının ardından oyla-
maya geçildi.

Resmi ilan fiyat 
tarifesine yapılacak 

zam oranları 
görüşülerek karara 

bağlandı
Genel Kurul, ülke gene-

linde yayımlanan 863 gaze-
te ile 392 internet haber site-
sinin yayıncılık faaliyetlerini 
sürdürebilmeleri için büyük 
önem arz eden resmi ilanla-
rın yayım ücretine yapılacak 
zam oranlarını görüştü.

Buna göre; resmi ilan fi-
yat tarifesinin fiili satışı 50 

bin adedin altında olan gaze-
teler ve 1, 2, 3, 4 ve 5. Kate-
goride yer alan internet ha-
ber siteleri için yüzde 100 ar-
tışla 70 TL’den 140 TL’ye; fiili 
satışı 50 bin adedin üzerinde 
olan gazeteler ve Genel Kate-
gorideki internet haber sitele-
ri için ise yüzde 70 artışla 100 

TL’den 170 TL’ye artırılması-
na yönelik öneri kabul edildi.

Teklif, Cumhurbaşkanlı-
ğınca uygun görülerek Res-
mi Gazete’de yayımlanması-
nın ardından takip eden ayın 
ilk gününden itibaren yürür-
lüğe girecek.

Gazetelerin asgari 
satış fiyatları 

yeniden düzenlendi
Genel Kurul’da, yazılı ba-

sının girdi maliyetleri ve gü-
nümüz ekonomik koşulları 
göz önüne alınarak gazetele-
rin asgari satış fiyatları yeni-
den düzenlendi.

Resmi İlan ve Reklam 
Yönetmeliği’nin 43. madde-
sinde yapılan değişiklikle, ga-
zetelerin asgari satış fiyatla-
rı yerel ve bölgesel gazeteler 
için 1,5 TL’den 4 TL’ye, yay-

gın gazeteler için ise 2 TL’den 
6 TL’ye çıkarıldı.

BİK Analitik 
bağımsız kuruluş 

tarafından 
denetlenecek

İnternet haber sitelerinin 
ziyaretçi trafiklerini ölçüm-
leyen BİK Analitik sistemi-
ne ilişkin düzenleme de Ge-
nel Kurul’da görüşüldü. Res-
mi İlan ve Reklam Yönetme-
liğinin 61. maddesine yapılan 
eklemelerle internet haber si-
telerinin, BİK Analitik’in ça-
lışması için gerekli tedbirle-
ri almaları zorunlu hale ge-
tirildi.

Bunun yanı sıra BİK 
Analitik’in Türkiye Dene-
tim Standartları’na göre Ka-
mu Gözetimi, Muhasebe ve 
Denetim Standartları Kuru-

mu tarafından yetkilendirilen 
bir bağımsız denetim kurulu-
şunca yılda bir defa denetlen-
mesi hükme bağlandı.

Basına verilen 
kredilerin faiz 
oranlarında 

düzenleme yetkisi
Basın İlan Kurumu tara-

fından basın kuruluşlarına 
verilen kredilerin faiz oran-
larına ilişkin Basın İlan Ku-
rumu Yönetmeliği’nin 106. 
maddesinde de değişiklik ya-
pıldı. Kredi faiz oranlarının 
Merkez Bankası Para Politi-
kaları Kurulu’nun belirledi-
ği politika faiz oranını aşma-
yacak şekilde yıl içinde yeni-
den düzenlenebilmesine iliş-
kin Yönetim Kurulu’na yet-
ki verildi.

Genel Kurul üyeleri ayrı-
ca Durum Raporu, Denetçi-
ler Raporu, Kurumun 2024 
yılı bütçesi ile Kurumun iş-
leyişine yönelik mevzuat dü-
zenlemelerine ilişkin değişik-
lik tekliflerini de oylayarak 
kabul etti.

Bir sonraki Genel Kuru-
lun 22-24 Şubat 2024 tarihle-
ri arasında gerçekleştirilmesi 
kararlaştırıldı.

Genel Kurul, dilek ve te-
menni bölümünün ardından 
tamamlandı.

Resmi ilan fiyat tarifesine yapılacak 
zam oranı teklifi kabul edildi

Basın İlan Kurumu Genel Kurulu, resmi ilan fiyat tarifesinin süreli yayınların kategorilerine göre 140 ve 170 TL’ye çıkarılmasını 
öngören teklifi, Cumhurbaşkanlığının onayına sunulmak üzere kabul etti.

BİK Genel Müdürü Cavit Erkılınç-

 » Harun Yıldırım
3 Aralık Dünya Engelliler 

Günü nedeniyle, Ortaca 

Belediyesi Kültürparkta 
engelli bireyler için kahvaltı 
etkinliği düzenlendi. 

Ortaca Kaymakamı 
Kenan Aktaş ve Belediye 
Başkanı Alim Uzundemir’in 

katılımlarıyla düzenlenen 
kahvaltı etkinliğinde, 
engelli bireylerle beraber 

kahvaltı yapıldı. Ardından 
Kaymakam Aktaş ve Belediye 
Başkanı Uzundemir, engelli 

bireylerin istek ve taleplerini 
tek tek dinlediler. 

Kaymakam ve Belediye Başkanı engelliler ile buluştu
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 » Harun Yıldırım
Muğla Ticaret ve Sana-

yi Odası (MUTSO), Avrupa 
Türk Seyahat Acenteleri Bir-
liği işbirliğinde, sağlık turiz-
mine yönelik bir toplantı dü-
zenledi. 1 Aralık Cuma günü 
Akyaka Yücelen Otelde ger-
çekleştirilen toplantıya Avru-
pa Türk Seyahat Acenteleri 
Birliği temsilcileri Fatih Şenel 
ve Gürhan Lale katıldı. Top-
lantıda, MUTSO adına Mec-
lis Başkanı H. Koray Özcan, 
Yönetim Kurulu Başkanı Bü-
lent Karakuş, Yönetim Kuru-
lu Başkan Yardımcısı Feru-
dun Öztürk, Yönetim Kurulu 
Üyesi Selma Ünal, Sağlık Ko-
mitesi Başkanı Muazzez Gü-
nizi, Komite Üyeleri Aslı Öz-
türk, Erdinç Gürsoy ve İsa 
Kanmaz’ın yanı sıra Muğla’da 
MUTSO hizmet sınırları içe-
risinde faaliyet gösteren, Sağ-
lık Turizmi Yetki Belgeli has-
tane ve muayenehane yetki-
lileri ile İl Sağlık Müdürlüğü 
Uzmanı Dr. Ecz. Sabiha Al-
per katıldı.

Toplantı, geçtiğimiz Ocak 
ayında Almanya’nın başken-
ti Berlin’de düzenlenen Sağ-
lık Turizmi Fuarında sağ-
lanan bağlantılar neticesin-
de, Almanya ve Avrupa’da fa-
aliyet gösteren acenteler ile 
Muğla’daki sağlık kuruluşla-
rı ve turizm firmaları arasın-
da gerçekleştirilmesi plan-
lanan çalışmaların ilk adı-
mı olarak düzenlendi. Yapı-
lan ön bilgilendirmeler ve 
bölgeyi sağlık ve alternatif tu-

rizm kapsamında gerçekleş-
tirilen tanıtıcı sunumların ar-
dından, yapılabilecek işbirlik-
leri hakkında görüş alışveri-
şinde bulunuldu. Toplantının 
ardından, Sağlık Turizmi Yet-
ki Belgeli Muğla Sıtkı Koç-
man Üniversitesi Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi ile Muğ-
la Yücelen Hastanesi ziyaret 
edildi. 

Yapılan toplantıya ve 
bundan sonra yapılma-
sı planlanan çalışmalara iliş-
kin bilgi veren MUTSO Yö-
netim Kurulu Başkanı Bülent 
Karakuş, “Her zaman söyle-
diğimiz üzere Muğla bir yer-
yüzü cenneti ve ilimizde pek 
çok imkan mevcut. Alternatif 
turizmi değerlendirdiğimiz-
de, bir süredir çalışmalarımı-
zı Muğla’da sağlık turizmi alt-
yapısını nasıl sağlarız nokta-
sında yoğunlaştırdık. Geçti-
ğimiz Ocak ayında Odamız 
Sağlık Hizmetleri Meslek Ko-
mitesi aracılığıyla Almanya’da 

düzenlenen Sağlık Turiz-
mi Fuarına katılım sağladık.  
Bu fuarda  Muğla olarak ku-
rumlarımız ve hastaneleri-
miz ile sağladığımız birlikte-
lik ile güzel bir izlenim bırak-
tık. Bizler için son derece eği-
tici bir fuar olan Almanya’dan 
döndüğümüzde Muğla için 
bir yol haritası çıkarmamız 
gerektiğini gördük. Valiliği-
miz ve Kalkınma Ajansımız 
öncülüğünde gerçekleştirilen 
toplantılar ile kısa ve uzun 
vadede yapılması gerekenleri 
derledik. Kısa vadede eğitim-
ler gerçekleştirerek sağlık tu-
rizmi yetki belgeli firma sayı-
mızı arttırmamız gerektiğini 
fark ettik ve buna ağırlık ver-
dik. İkinci aşamada fuarda 
sağladığımız bağlantılar ile, 
1200 acentenin bünyesinde 
bulunduğu Avrupa Türk Se-
yahat Acenteleri Birliği aracı-
lığıyla gerekli istişareleri ger-
çekleştirmek. Bu aşama kap-
samında, bugün gerekli gö-

rüşmeleri sağlıyoruz. Bundan 
sonraki aşamada, paydaşla-
rımız işbirliğinde bu acente-
leri ilimize davet ederek, bu-
rada bir bilgilendirme tu-
ru gerçekleştirmeyi hedefli-
yoruz. Böylece önümüzdeki 
sezon itibariyle sağlık turiz-
mi için Muğla’ya gelen turist 
sayısı arttırmayı hedefliyo-
ruz. Muğla olarak, bir bütün-
lük oluşturarak tanıtım faa-
liyetlerimizi her platformda 
sürdürüyoruz. Muğla’da tu-
rizmi 12 aya yayabilmek adı-
na yapılan çalışmalarda kar-
şımıza çıkan en önemli en-
gellerden biri yurtdışından 
Muğla’ya, yaz sezonu dışında 
direk uçuşun bulunmaması. 
Bu engelin aşılması noktasın-
da, direk uçuş sayılarının art-
ması amacıyla da çalışmala-
rımızı ve görüşlerimizi sür-
dürüyoruz. Herkesi, sağlığına 
kavuşmak için dünyanın en 
güzel yerine davet ediyoruzi-
fadelerine yer verdi.

Muğla’da sağlık turizmi 
için önemli adım

Avrupa Türk Seyahat Acenteleri Birliği temsilcileri MUTSO öncülüğünde Muğla’ya 
gelerek sağlık turizmi yetki belgeli tesislerin yetkilileri ile bir araya geldi.

 » Harun Yıldırım
Muğla Ticaret ve Sana-

yi Odası (MUTSO), Metin 
Bilim Enstitüsü Derneği ve 
Türkiye Yazarlar Birliği iş-
birliğiyle düzenlenen Bellek 
Mekan Olarak Arasta Pane-
li 2 Aralık Cumartesi günü 
Konakaltı Kültür Merkezin-
de gerçekleştirildi.

Prof. Dr. Namık 
Açıkgöz'ün moderatörlü-
ğünde gerçekleştirilen pa-
nelde, Muğla Sıtkı Koçman 
Üniversitesi (MSKÜ) Ede-
biyat Fakültesi Türk Dili ve 
Edebiyatı Bölümü Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Oktay Yiv-
li, Tarih Bölümü Öğretim 
Üyesi Doç. Dr. Metin Me-
nekşe, önceki dönem MUT-
SO Meclis Başkanlarından 
Arasta esnafı Hilmi Giresun 
ve Arasta esnafı İnşaat Mü-
hendisi Mehmet Şahbaz ko-
nuşmacı olarak yer aldı. 

Panelde Çevre Şehircilik 
ve İklim Değişikliği İl Mü-
dürü Ömer Bolat, MUT-
SO Meclis Başkanı H. Ko-
ray Özcan, Yönetim Kuru-
lu Başkanı Bülent Karakuş, 
Başkan Yardımcıları Feru-
dun Öztürk ve Mehmet Ça-
han, Yönetim Kurulu Üye-
si Ömer Öcal, Meclis Üyesi 
Gürkan Tetik, TOBB Genç 
Girişimciler Kurulu Muğla 
İcra Komitesi Başkanı Ber-
ke Altınsoy, MUTSO Oto-
motiv ve Akaryakıt Komi-
te Başkanı Tarık Şahin baş-
ta olmak üzere akademis-
yenler ve vatandaşlar katı-
lım sağladı.

Panelin açılış konuşma-
sını gerçekleştiren MUT-
SO Yönetim Kurulu Başkanı 

Bülent Karakuş şunları kay-
detti: "Arasta, tarihi, kimliği 
ve dokusuyla ilimiz için de-
ğerli bir lokasyon. Özellik-
le ifade etmek istiyorum ki 
Arasta, Türkiye'de en iyi ko-
runmuş kentsel sit alanla-
rı içerisinde yer alıyor. Bu-
ranın korunması son dere-
ce önemli ancak korunur-
ken en önemli detay sürdü-
rülebilirlik. Bölgenin sosyal, 
kültürel, ekonomik ve tari-
hi doğasını bozmadan koru-
mak, geliştirmek istiyoruz. 
Burada yaptığımız faaliyet-
lerde bu ilkeyi gözetiyoruz. 
İstiyoruz ki Arasta'da Muğla 
kültürünü yaşatmak ve gast-
ronomiyi ön plana çıkart-
mak amacıyla bu yıl ikin-
cisi gerçekleştirilen Düğün 
Yemekleri Festivalinin en 
önemli paydaşları arasında 
yer alıyoruz. Ayda bir açtı-
ğımız Slow Food pazarımız-
la, Arasta'nın ticari hayatta-
ki tarihine selam gönderi-
yoruz. Muğla'da yıllarca ti-
caretin kalbi olan Arasta'nın 
hayatta kalması için çalış-
malarımıza devam edece-
ğiz. Ancak bu sorumluluğu 
tek başına bir kurumun ya-
da zümrenin üstlenmesi çö-
züm değil. Çözüm için ku-
rumların, esnafın ve halkın 
kolektif bir çalışma yürüt-
mesi gerekiyor. Bu kapsam-
da bugün burada yapılacak 
katkıları son derece önem-
siyoruz."

Açılış konuşmasının ar-
dından, panelistler, tarihi 
Arasta'nın bellekte kalan ha-
tıraları, önemi ve değerine 
ilişkin sunumlarını gerçek-
leştirdi.

Bellek Mekan Arasta 
Paneli gerçekleştirildi
MUTSO, Metin Bilim Enstitüsü Derneği 
ve Türkiye Yazarlar Birliği işbirliğiyle 
Bellek Mekan Olarak Arasta Paneli 
düzenlendi.

Dalaman Kaymakamı 
Mesut Yakuta, İlçe Milli Eği-
tim Müdürü Taner Şen ile 
birlikte, Kızılay Anaokulu-
nu ziyaret ederek, öğrenciler-

le sohbet etti. Okulda da yü-
rütülen faaliyetler hakkında 
okul yönetiminden bilgi aldı.

Daha sonra, Dalaman’da 
25 Kasım tarihinde meyda-

na gelen hortum sonrası, eği-
time 2 hafta ara verilen Dala-
man Anaokulu’nu ziyaret et-
ti ve incelemelerde bulundu. 
Meydana gelen hasarların en 

kısa sürede giderilmesi için 
gerekli çalışmaların başladı-
ğını ifade eden,  Kaymakam 
Yakuta, geçmiş olsun dilekle-
rinde bulundu.

Dalaman Kaymakamı Mesut Yakuta Anaokullarını ziyaret etti
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Muğla Büyükşehir Belediyesi il gene-
linde Fethiye, Ortaca, Marmaris, Men-
teşe ve Milas Katı Atık Düzenli Depola-
ma Tesisleri’nde toplam 12 megawatt kuru-
lu güce sahip Biyokütle Enerji Tesisleri’nde 
elektrik üretimine devam ediyor. 

2018 yılında bugüne kadar Büyükşehir 
Belediyesi Biyokütle Enerji Tesisleri çöpten 
336 Milyon TL değerinde olan 196 Milyon 
172 bin 336 kilowatt  elektrik üretti. Ayrı-
ca Katı Atık Düzenli Depolama Tesisleri’nde 
oluşan 98 Milyon 371 Bin 781 metreküp 
metan gazı elektrik üretiminde kullanılarak 
atmosfere salınımı engellendi. Böylece fosil 
yakıtla çalışan enerji üretim tesislerinin (ter-

mik santrallerin) yüklerini azaltarak atmos-
fere salacağı sera gazı emisyonu azaltıldığı 
gibi atmosfere karışacak olan metan gazının 
elektrik üretiminde kullanılması ile iklim 
değişikliği azaltımına katkıda bulunuldu. 

Başkan Gürün; “Çöpten 
elektrik üreterek doğayı 

koruyor, ekonomiye katkı 
sağlıyoruz”

Dünya’da ve ülkemizde iklim değişikliği-
nin artık daha fazla hissedildiğini söyleyen 
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Os-
man Gürün yeşili ve mavisiyle Türkiye'nin 
en özel şehirlerinden biri olan Muğla’da çöp-

ten, güneşten elektrik ürettiklerini hem do-
ğayı koruduklarını hem de enerji üretimi-
ne katkı sağladıklarını belirtti. Başkan Gü-
rün; “Muğla dünyanın ve ülkemizin en özel 
şehirlerinden biri. Doğal güzellikleri ile yeşi-
lin ve mavinin merkezi olan şehrimizde ör-
nek projelerimizden biri olan çöpten elekt-
rik üretimi ile çevremizi koruyor, ülke eko-
nomisine de katkı sağlıyoruz. Özellikle yaz 
nüfusu ile büyük yoğunluğun yaşandığı şeh-
rimizde ortaya çıkan çöpler modern tesisle-
rimizde bertaraf edilerek elektrik enerjisine 
dönüşüyor. Doğaya saygılı şekilde elektriğe 
dönüşen çöplerle Muğla’mıza ve ülkemize 
büyük katkı sağlıyoruz” dedi.

5 yılda çöpten 336 milyon 
liralık elektrik üretildi

Muğla Büyükşehir Belediyesi il genelinde kurduğu Biyokütle Enerji Tesisleri ile bugüne kadar 
çöpten 336 Milyon TL değerinde olan 196 Milyon 172 bin 336 kilowatt elektrik üretti. 

 » Ceylin Şener
Yönetmenliğini Önder 

Çakır’ın yaptığı; damadın be-
karlığa veda partisi sonra-
sı düğün günü tanımadığı bir 
kadınla aynı odada uyanma-
sını ve sonrasında yaşananla-
rı anlatan komedi türündeki 
tek perdelik oyunu izleyici-

ler kahkahalar eşliğinde izle-
di. Menteşe Belediye Tiyatro-
su oyuncuları sahne perfor-
mansları ile izleyicilerden 
tam not aldı. Oyunu eşiyle 
birlikte izleyen Menteşe Be-
lediye Başkanı Bahattin Gü-
müş, “Bizler belediye hizmet-
lerimizin yanı sıra Menteşe-

mizin kültür ve sanat kenti 
olması içinde çeşitli projele-
re imza atıyoruz. Bunun için-
de Belediye tiyatromuzu kur-

duk. Tiyatromuz kurulduğu 
günden bu yana hem yetiş-
kin hem de çocuk içerikleri 
üreterek halkımızla buluşur-

ken, tiyatro eğitimleri verme-
ye de devam ediyor. Bugünde 
bol kahkahalı bu oyunu sizler 
için sahnelediler. Ben oyunda 

emeği geçen tüm tiyatrocu-
larımıza ve bizleri yalnız bı-
rakmayan sizlere de teşekkür 
ediyorum” diye konuştu.

‘Son Kaçamak’ izleyenleri kahkaya boğdu 
Menteşe Belediye Tiyatrosu tarafından Gazi Mustafa Kemal Atatürk Kültür Merkezi’nde sahnelenen ‘Son Kaçamak’ adlı 
komedi türündeki tek perdelik oyun izleyicileri kahkahaya boğdu. 

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet Aras, ye-
niden belediye başkan aday adaylığını duyur-
du.

Bodrum Belediye Başkanı Ahmet Aras, 
belediye başkan aday adaylığı ile ilgili yaptığı 
açıklamada şu ifadelere yer verdi;

“Değerli Bodrumlular günaydın, iyi haf-
talar. Bodrum’un ve ülkemizin tarihindeki en 
büyük salgının, yangının, ekonomik krizin ve 
depremin yaşandığı 4.5 yıllık görev sürecim-
deki her türlü zorluğa, baskıya ve çoğu zaman 
hakarete varan eleştirilere rağmen Bodrum’un 
menfaatleri için sabrederek, başta Büyükşe-
hir Belediyemiz ve Aydem olmak üzere; işbir-
liği içinde olduğumuz hiçbir kurumla, yasal 
sorumlusu oldukları altyapı, yol ve su proje-
lerinde yaşanan gecikmeler ve sorunlar nede-
niyle kavga etmedim, bir an önce tamamlan-
ması için, imkanlarımızı sonuna kadar zorla-
yarak her türlü katkıyı sağladım, her türlü eleş-
tiriyi de üstlendim ve sonuç olarak Bodrum, 
önceki dönemlerde bir türlü çözülememiş, 
kangren haline gelmiş olan kanalizasyon alt-
yapısı sorununa, benim Başkanlık dönemim-
de veda ediyor.. Tarihimizin en zor zamanla-
rında elde ettiğimiz bu hayati önemdeki başa-
rının yanı sıra, geride bıraktığımız 4.5 yıl bo-
yunca; Bodrum’a çok sayıda kalıcı değer ka-
zandırdık ve bugün, elde ettiğimiz başarılara 
yeni başarılar ekleyerek, “Önceliği huzurlu ve 
mutlu hayat” olan bir Bodrum için, gece gün-
düz demeden çalışmak üzere yeniden adaylığı-
mı açıklayacağım. Saat 15.00’te İlçe Başkanlığı 
Binamızda yapacağım adaylık açıklamamda, 
ilk günden itibaren en büyük güç ve mutluluk 
kaynağım olan sizleri de yanımda görmek, be-
ni çok mutlu edecek. Yolumuz açık, kazanan 
Bodrum olsun.”

Ahmet Aras 
Aday Adaylığını 
Açıkladı
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 » Harun Yıldırım
Ortaca Belediye Başkanı Alim 

Uzundemir, SS Ortaca Elele Ka-
dın Girişimi Üretim ve İşletme 
Kooperatifi’ni ziyaret ederek soh-
bet etti. 

Ziyarette konuşan Başkan 
Uzundemir, “Ortacalı Kadınları-

mız kooperatifleşerek üretime de-
vam ettiklerini görmek bizi ziyade-
siyle mutlu ediyor. Yöresel ürünleri-
mize katma değer sağlayıcı üretim-
leri ile farklı yorumlar getiriyorlar. 
Biz de şahsım ve belediyemiz olarak 
sonuna kadar kadınlarımıza destek 
vereceğiz” dedi.

Kadınımız Üretiyor 
Üretimiyle Değer Katıyor

 » Ceylin Şener
Ulusal ve uluslarara-

sı birçok farklı turnuva-
da önemli başarılar el-
de eden Muğla Büyükşe-
hir Belediyesinin okçula-
rı şampiyonluklarına de-
vam ediyor.

Bu kapsamda 
Antalya’da düzenlenen 
2023 salon Türkiye Ok-
çuluk Şampiyonasına 125 
kulüp ve 601 sporcunun 
katılırken şampiyonaya 
Muğla Büyükşehir Bele-

diyesi sporcuları damga-
sını vurdu.

Turnuvada Büyük-
şehir okçularından Ha-
zal Burun U21 Makaralı 
Yay Kadınlar dalında bi-

rinci olarak altın madal-
ya kazanırken aynı dalda 
Emircan Haney makara-
lı yay erkeklerde üçüncü 
oldu bronz madalya ka-
zandı. 

Ayrıca şampiyonada 
Songül Lök, Gülçin Ba-
lık ve Meltem Kaya’dan 
oluşan Muğla Büyükşe-
hir Belediyesi kadınlar ta-
kımı makaralı yayda bi-
rinci olarak altın madalya 
kazandı. Bunun yanı sıra 
U21 Makaralı Yay Kadın-
lar dalında Hazal Burun, 
Ceyda Kömer ve Ecesu 
Demircan’dan oluşan Bü-
yükşehir takımı üçüncü 
olarak bronz madalya ka-
zandı.

Büyükşehir Kadın Okçuları Şampiyon Oldu 
Türkiye Okçuluk Federasyonu tarafından Antalya’da düzenlenen 2023 Salon Okçuluk 

Türkiye Şampiyonasında Muğla Büyükşehir Belediyesi Okçularından Hazal Burun 
U21 Makaralı Yay kadınlar dalında birinci olarak altın madalya kazandı. Büyükşehir 

Okçuluk Kadın takımı da aynı şampiyonada birinci oldu. 

 » Ceylin Şener
Muğla’da vatandaşların kaliteli hizmet al-

ması, huzurlu bir şehirde yaşaması için çalı-
şan Büyükşehir Belediyesi kadrosunu güçlen-
dirmeye devam ediyor. Vatandaşlara 7/24 bi-
rebir hizmet verme noktasında en önemli bi-
rimlerden olan Zabıta ve İtfaiye teşkilatına 
alınan 136 yeni memur için yemin töreni dü-
zenlendi. 29 Kasım 2021 tarihinde aday me-
mur olarak göreve başlayan 136 aday memur 
bu süreçte temel eğitim, hazırlayıcı eğitim ve 
staj programına tabi tutuldular.

İtfaiye Memuru Ahmet İnce; 
“Herkese eşit davranılan, 

liyakatli bir ortamda yarışarak 
bu göreve seçildim.”

Muğla Büyükşehir Belediyesi ailesine ka-
tılan 136 yeni asil memur için Türkan Say-
lan Çağdaş Yaşam Merkezi’nde yemin töreni 
düzenlendi. Yemin töreninde konuşan İtfaiye 
Memuru Ahmet İnce; “Türkiye’nin en güzel 
ve özel şehrinde vatandaşlarımızın güvenliği, 
huzuru ve en önemlisi mutluluğu için itfai-

ye memuru olarak 7/24 görev yapacağım için 
çok gururluyum. İtfaiye memuru olmak için 
birçok arkadaşımla birlikte mücadele ederek, 
herkese eşit davranılan, liyakatli bir ortamda 
yarışarak bu göreve seçildim. Bundan son-
ra ekip arkadaşlarımla bir takım olarak Muğ-
lamız için çalışacağım. Bizlere güvenerek bu 
görevi veren tüm amirlerimize, Müdürleri-
mize, Büyükşehir Belediye başkanımıza te-
şekkür ediyorum” dedi. 

Zabıta Memuru Bensu Avcı; 
“Atatürk’ün yolunda bir kadın 

olarak gururlu, Muğla’da 
hemşehrilerime zabıta olarak 

hizmet edeceğim için çok 
mutluyum”

Yemin eden Zabıta Memuru Bensu 
Avcı’da; “Muğlamızda hemşehrilerimize Za-
bıta olarak hizmet edeceğim için çok mut-
lu, Türkiye Cumhuriyeti’nde kadınları baş üs-
tünde gören Atatürk’ün yolunda bir kadın 
olarak da çok gururluyum. Liyakatlı, adalet-
li bir süreçten geçerek bizlere bu görevi layık 

gören başta Büyükşehir Belediye başkanımız 
Osman Gürün olmak üzere herkese teşekkür 
ediyorum. Belediyelerin en önemli birimle-
rinden olan zabıta biriminde Muğlamız için 
var gücümle çalışacağım.” dedi. 

Başkan Gürün; “Üniformadan 
güç alan değil üniformaya güç 
veren kişiler olarak Muğla’mıza 

hizmet edeceğiz.”
Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. 

Osman Gürün memurlar için düzenlenen 
yemin töreninde itfaiye ve zabıta teşkilatının 
bir şehir için huzur, güven, adil ve eşit hizmet 
demek olduğunu söyledi ve 136 itfaiye ve za-
bıta memuruna Büyükşehir ailesine hoş gel-
diniz dedi. 

Başkan Gürün; “Muğlalı hemşehrileri-
mize hak ettikleri en güzel hizmeti vermek 
için personel alımlarına devam ediyoruz. Bu 
alımları yaparken, gerekli imtihanları yapar-
ken liyakata, kabiliyete dayanan adil bir or-
tam oluşturuyor, hiçbir ayrım yapmadan ka-
rar veriyoruz. Bugün 136 itfaiye ve zabıta me-

murumuz yemin etti. Bir şehirde itfaiyenin 
becerisi, etkinliği o şehirde yaşayanlara hu-
zur ve güven vermeli. Muğla’mızda itfaiyemi-
zin olaylara müdahale süresi, etkinliği hem-
şehrilerimize o güveni veriyor ve başıma bir 
şey geldiğinde itfaiyem en kısa sürede gelip 
gerekeni etkin bir şekilde yapar diyor. Zabı-
ta memurlarımızda halkla ilişkiler uzmanı gi-
bi mevzuata uygun olarak halkımız için çalı-
şıyor. Bir vatandaşımıza ceza yazıldığında o 
vatandaşımıza nedenini izah edecek. Cezaya 
rağmen vatandaşımız zabıtamıza haklısınız, 
bunu bilmiyordum teşekkür ediyorum diye-
bilmeli. Zabıta adil ve eşit olmalı, adalet duy-
gusu çok önemli. Hepsi üzerlerindeki ünifor-
mayla belediyemizi temsil ediyor. Üniforma-
dan güç alan değil üniformaya güç veren ki-
şiler olarak Muğla’mıza hizmet edeceğiz. Bü-
yükşehir ailemize hoş geldiniz. Büyükşehir 
Belediyesi memuru olmaktan dolayı gurur-
lu olduğunuza, ait olduğunuz kurumu en üst 
seviyeye çıkarmak için çalışacağınıza emi-
nim. Yolunuz açık, memuriyetiniz hayırlı ol-
sun” dedi.

Büyükşehir’de 136 Zabıta ve İtfaiye Memuru Yemin Etti
Muğla Büyükşehir Belediyesi 77 itfaiye eri ve 59 zabıta memuru için Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Osman Gürün’ün 

katılımıyla yemin töreni düzenledi.

Menteşe Belediyesi’nin 
paydaşı olduğu Tıp Fakültesi-
nin projesi kapsamında Men-
teşe Belediyesi tiyatro eğit-
meni, sanat ve tıpın birleştiri-
lebilmesi amacıyla tıp öğren-
cilerine tiyatro dersi verecek.

MSKÜ Tıp Fakültesi De-

kanı Prof. Dr. Süleyman Cü-
neyt Karakuş ve tıp bölümü 
akademisyenleri proje ile il-
gili bilgi vermek için Mente-
şe Belediye Başkanı Bahattin 
Gümüş’ü ziyaret ettiler. 

Ziyarette Başkan Gümüş 
Türkiye’de ilk defa uygulana-

cak olan bir projenin payda-
şı olmanın önemine değine-
rek, “Tıp fakültesi hocaları-
mız araştırmaları sonucunda 
bir proje üreterek hayata ge-
çirmişler. Bizler de sanat ve 
tıpın birleştirilmesi amacıy-
la özel çalışma modülü dersi 

kapsamında uygulamaya ko-
nulan bu projeye tiyatro eğit-
meni ve danışmanlık hizmeti 
sağlayarak projenin paydaşı 
olacağız. Hekim adaylarının 
tiyatro eğitimi alacağı, has-
tasıyla empati yapmasını ve 
sosyalleşmesini sağlayacak, 
önümüzdeki ay hayata geç-
mesi planlanan projenin ha-
zırlanmasında emeği geçen 
hocalarımıza teşekkür ediyo-
ruz” dedi. 

Menteşe Belediyesinden tıp 
öğrencilerine tiyatro eğitimi 
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 » Ceylin Şener
Ligin en güçlü takımla-

rına karşı verdiği mücade-
le ile gerek taraftarları gerek 
basketbol severlerin takdiri-
ni toplayan Çağdaş Bodrum 
Spor, BSL 10. Hafta mücade-
leleri kapsamında İstanbul’un 
güçlü temsilcisi Galatasaray 
Ekmas ile karşı karşıya geldi. 
Çağdaş Bodrum Spor müca-
deleye  Dominik Jordan Ar-
tis, Christopher Trrell War-
ren, Amar Alibegovic, Ah-
met Düverioğlu, Jaron Tre-
mel Johnson ilk beşi ile baş-
ladı.

Sinan Erdem Spor 
Salonu’nda rakip takıma kar-
şı mücadeleye başlayan Çağ-
daş Bodrum, özellikle savun-
mada rakibine zor anlar yaşa-
tırken, hücumda da atışların-
daki isabetli sayılarla ilk pe-
riyodu rakibinin karşısında 

14-24 sayıyla önde tamamla-
dı. İkinci periyodu 26-35 sa-
yıyla tamamlayan Çağdaş 
Bodrum, ikinci devreye da-
ha atak oyunlar sergileyerek 
başladı. İkinci yarının ilk on 
dakikasını 44-63 skorla ön-
de tamamlayan Çağdaş Bod-
rum Spor, maçı Galatasaray 
Ekmas karşısında 77-87 skor-
la galip tamamladı. 

4 periyodun tamamın-
da üstünlük sağlayan Çağdaş 
Bodrum Spor haklım bir ga-
libiyete ulaştı. Maç hakkında 
yorum yapan Kulüp Başkanı 
Dağlarca Çağlar, “ takımımla 
gurur duydum. Haklı bir ga-
libiyet aldığımızı düşünüyo-
rum. Maç boyunca takım ha-
linde motivasyonumu kay-
betmeyesimiz galibiyetin ha-
bercisi oldu. Zaten iyi bir ta-
kımız ancak bugüne kadar 
sonlarda şans faktörü ile hep 
üzülen taraf olduk. Galatasa-
ray gibi köklü ve yüksek büt-
çeli bir spor kulübüne karşı 
aldığımız bu anlamlı galibi-
yeti bizleri destekleyen taraf-
tarımıza emanet ediyo9ruz. 
Daha güzel günleri yaşayaca-
ğımızdan eminim” dedi

Maça Dominic Jordan 
Artis, Christopher Trrell 
Warren, Amar Alibegovic, 
Benjamin Alexander Moore, 
Jaron Tremel Johnson ilk beşi 
ile başlayan Çağdaş Bodrum 
Spor‘da 28 sayı ile Christop-
her Trrell Warren maçın sko-
rer oyuncusu oldu.

Çağdaş Bodrum Spor 11. 
Hafta mücadelesini 8 Aralık 
Cuma günü saat 19:00’da Re-
eder Samsunspor ile oynaya-
cak. Çağdaş Bodrum Spor’un 
Muğla Menteşe Spor Salo-
nunda oynayacağı karşılaş-
maya tüm Muğla’lılar davet-
lidir.

Çağdaş Bodrum 
İstanbulu çok sevdi
Türkiye Sigorta Basketbol Süper Ligi’nde 
mücadele eden Çağdaş Bodrum Spor, 
ligin onuncu haftasında Galatasaray 
Ekmas ile karşılaştı.

 » Ceylin Şener
Muğla Büyükşehir Bele-

diyesi ve Köyceğiz Beyoba-
sı Tarımsal Kalkınma Koo-
peratifi işbirliği ile hayata ge-
çirilen Alım Garantili Çiçek 
üretimi ile bugüne kadar 25 
Milyon çiçek üretildi. 

Kadın üreticilerle 2015 
yılında 3 sera ile başlayan çi-
çek üretimi bugün 30 se-
ra, 60 üreticiye çıktı. Yazlık 
ve kışlık olmak üzere iki se-
zon çiçek dikimi yapan ka-
dın üreticiler 2023 yılında 1 
Milyon 160 bin çiçek üretimi 
gerçekleştirdi. Bu çiçeklerin 
810 bin adedi yaz sezonun-
da, 350 bin adedi kış sezonu 
için üretildi. 

Piyasa Değeri 50 
Milyon TL olan 
Çiçek üretildi 

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi ve Beyobası Tarımsal 
Kalkınma Kooperatifi işbir-

liği ile hayata geçirilen Alım 
Garantili Çiçek üretimi ile 
2015 yılından beri piyasa de-
ğeri 50 Milyon TL olan çiçek 
üretimi gerçekleştirildi. Köy-
ceğiz ve Ortaca’daki 30 sera-
da yazlık ve kışlık olarak üre-
tilen mevsimlik çiçekler, su-
kulentler, çalılar ve ağaçlar, 
Aydın, Afyon, Ankara, An-
talya, Isparta, Burdur, De-
nizli, Mardin şehirlerinde de 
cadde ve sokakları süslüyor. 

Başkan Gürün; 
“Muğla çiçek 

üretiminde tercih 
edilen bir marka 

oldu”
2015 yılında Köyceğiz il-

çesinde 3 sera ile başlayan 
alım garantili çiçek üreti-
minde bugün kadın emeği 
ile 30 seraya ulaşmanın mut-
luluğunu yaşadıklarını söyle-
yen Muğla Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Dr. Osman Gü-

rün verimli topraklara sahip 
Muğla’nın çok önemli bir ta-
rım kenti olduğunu vurgu-
ladı. 

Başkan Gürün; “Çiçek 
deyince renkleri, kokusu ve 
türleri ile insanları etkileyen 
bitkiler akla gelir. Bu çiçek-
leri üretmek, bunu bir ge-
çim kaynağı haline getirmek 
için 2015 yılında Muğla’da 
kooperatifimizle çok önem-
li bir adım attık. Köyceğiz il-

çemizde 3 sera ile başladığı-
mız üretimde bugün 30 sera-
ya ulaştık. Kadın üreticileri-
mizin emeği ile Muğla çiçek 
üretiminde bir marka oldu 
ve artık komşu illere ürettiği-
miz çiçekleri gönderiyoruz. 
Muğla’mızın verimli toprak-
ları çeşit çeşit çiçeklere ev sa-
hipliği yapmaya, kadın üre-
ticilerimiz de ekonomik ola-
rak kazanç sağlamaya başla-
dılar” dedi.

25 Milyon Çiçek Üretimi İle 
Üretici ve Muğla Kazandı

Muğla Büyükşehir Belediyesi Alım Garantili Çiçek üretimi ile 2023 yılında yazlık ve 
kışlık olarak 1 Milyon 160 bin çiçek üretti. 

Ortaca’da Cumhuriyet 
Halk Partisi’nde, aday 

bolluğu
Devlet korumasında ye-

tişen gençlerin, kamu ku-
rum ve kuruluşlarında istih-
dam edilmesi için tercih iş-
lemleri 15 Aralık’a kadar ya-
pılabilecek.

Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanlığından yapılan açık-
lamaya göre, bakanlığın ku-
ruluşlarında yetişmiş hak sa-
hibi 1044 genç, kamu kurum 
ve kuruluşlarda istihdam 
edilecek.

Bu kapsamda tercih iş-
lemleri 15 Aralık saat 23.59’a 
kadar www.turkiye.gov.tr in-
ternet adresi üzerinden ya-
pabilecek.

Hak sahiplerinin işlemle-
rini gerçekleştirebilmek için 
e-Devlet Kapısı’na giriş şifre-

sine sahip olması gerekiyor. 
Daha önce bu şifreyi edinen 
hak sahiplerinin yeniden şif-
re almalarına gerek bulun-
muyor. E-Devlet Kapısı giriş 
şifresi bulunmayanlar PTT 
şubelerinden şifre alabiliyor.

Hak sahipleri, tercih kı-
lavuzuna Aile ve Sosyal Hiz-
metler Bakanlığının internet 
sayfası www.aile.gov.tr veya 
www.turkiye.gov.tr adresin-
den ulaşabilecek.

Bakanlık, devlet koruma-
sında yetişmiş gençleri Sos-
yal Hizmetler Kanunu uya-
rınca kamuda istihdam edi-
yor. Bu kapsamda yılda üç 
kez mayıs, eylül ve aralık ay-
larında kamu kurum ve ku-
ruluşlarına atama yapılıyor.

Devlet korumasındaki gençlerin kamuya 
atanmasında son tercih tarihi 15 Aralık

CHP’de Ortaca nezdin-
de aday bolluğu yaşanıyor. 
31 Mart seçimleri için CHP 
Ortaca İlçe Teşkilatı’na baş-
vuran aday adaylarının sayı-
sı 10’a ulaştı. 

31 Mart’ta yapılacak yerel 
seçimlerde Ortaca’da Cum-
huriyet Halk Partisi’nde aday 
enflasyonu yaşanıyor.

05 Aralık’a kadar uzatılan 
adaylık başvurusunda Çar-
şamba gününe kadar, Marzi-
ye İlhan, Evren Tezcan, Yu-
nus Emre Armağan, Selçuk 

Kamacı, Orhan Karaçelik, 
Necdet Doylan, Zafer Kun-
dakçı, Mehmet Keza Kun-
dakçı, Oğuzhan Kılıç ve Yıl-
ma Gümüş CHP Ortaca İlçe 
Başkanlığı’na Belediye Baş-
kan Aday adaylığı için baş-
vurmuştu.

Son olarak Yılma Gümüş 
ile birlikte CHP’ye Ortaca 
Belediye Başkan Aday Aday-
lığı için başvuranların sayısı 
10’a yükselmiş oldu.

Bu sayının son başvuru 
tarihi olan 05 Aralık Salı gü-

nüne kadar daha da artması 
bekleniyor.

Belediye Başkan Aday 
Adaylarının yanı sıra, Cum-
huriyet Halk Partisi Orta-
ca İlçe Başkanlığı’na Beledi-
ye Meclis Üyesi adaylarında 
da yoğunluk yaşanıyor. Cu-
martesi günü itibariyle 48 ki-
şinin Belediye Meclis Üyeli-
ği için adaylık başvurusun-
da bulunduğu öğrenildi. Bu 
sayının da Salı gününe kadar 
artması bekleniyor.
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